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El president Montilla anuncia noves inversions a La Molina 
i el ple suport del Govern als campionats del món d’esquí 
femení i de snowboard que se celebraran en aquesta 
estació el 2008 i el 2011 

•        Afirma que les comarques de muntanya estan preparades per 
rebre els aficionats als esports d’hivern “gràcies a les inversions 
que s’han fet en neu artificial” 

El president de la Generalitat, José Montilla, ha assegurat avui des d’Alp que les 
comarques de muntanya estan preparades per rebre els aficionats als esports de 
neu i funcionant “gràcies a les inversions que s’han fet en neu artificial”, i ha 
assegurat que la Generalitat continuarà invertint en les comarques de muntanya. 

El cap del Govern català s’ha reunit aquest matí a Alp amb el Comitè Organitzador 
de la prova del mundial d’esquí femení, que se celebrarà a la molina el mes de 
desembre de 2008, i del Campionat del Món de Snowboard, que tindrà lloc en 
aquesta mateixa estació l'any 2011.  

El president ha manifestat que "per a les comarques de muntanya són molt 
importants esdeveniments d'aquestes característiques, lligats a l'esport i la 
neu", i ha assegurat que la Generalitat farà “els esforços necessaris perquè 
aquests dos esdeveniments esportius siguin un èxit”. 

El cap de l’Executiu ha assegurat que aquests esdeveniments comporten beneficis 
per a les comarques de muntanya: "Les inversions associades que hi haurà en 
accessos i infraestructures, la dinamització i amb la projecció que això 
comportarà, seran importants” ha dit. 

El president Montilla també ha recordat que els esforços que s’han fet fins ara fan 
possible que "estiguem en un començament de temporada sense neu, però amb 
les instal·lacions en funcionament gràcies a les inversions que s'han fet en neu 
artificial", i ha destacat que la Generalitat vol continuar donant suport als esports de 
muntanya com a “activitat econòmica que crea ocupació i riquesa al territori". 

 
El president català ha explicat també que la línia de ferrocarril Barcelona – Vic –
Puigcerdà estarà entre les beneficiades pel pla d’inversions de ferrocarril que el 
Govern de la Generalitat negocia actualment amb el Govern d’Espanya. “És una 



             
        

línia en la que durant molts anys s’hi ha invertit molt poc, per no dir res, i que 
necessita una inversió important en el que és la infraestructura fixa”. “Segur 
que l’any 2001 (coincidint amb el mundial de snowboard) tindrem una línia 
ferroviària amb millor condicions que ara”, ha assegurat. 
 


